

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 126/23-24
香港資優教育學苑 2023/24 提名計劃面試

敬啟者：

為提升同學整體表現，本校將安排合適的學生參加香港資優教育學苑 2023/24 提名計劃的小組面試。活動詳情臚列如下：

日期：	三月二十六日 (星期二)
時間：	下午 2:30 – 下午 3:00
集合及解散地點：	新界沙田沙角邨 香港資優教育學苑
費用：	全免

請貴家長鼓勵及支持貴子弟參與是次面試活動，並於三月十八日(星期一)將已填妥之回條逕交羅培嘉老師，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899 與羅培嘉老師聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



(陳妙霞)

謹啟

二零二四年三月十五日

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 126/23-24
香港資優教育學苑 2023/24 提名計劃面試

班號：_____

敬覆者：

本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述通告之內容。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

學生聯絡電話：_____

家長聯絡電話：_____

二零二四年 _____ 月 _____ 日

簽妥之回條請交回羅培嘉老師

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 126/23-24
Hong Kong Academy for Gifted Education 2023/24 Nomination Scheme Interview

15th March 2024


Dear Parents

The school would like to improve students' overall performance, and is going to invite suitable students to participate in the group interview of the Hong Kong Academy for Gifted Education 2023/24 Nomination Scheme. Details of the interview are listed below:

Date	:	26 th March 2024 (Tuesday)
Time	:	2:30pm – 3:00pm
Gathering & dismissal venue	:	Hong Kong Academy for Gifted Education, Sha Kok Estate, Sha Tin, New Territories
Fee	:	Free of charge

Please return the signed reply slip to Mr. Law Pui Ka on 18th March 2024 (Monday). Please feel free to contact Mr. Law Pui Ka on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Miu Ha
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.